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Irina	margareta-Nistor
Preşedinte onorific al Fundaţiei Vodafone România.

Nu e adevărat că noi nu putem schimba 
nimic. Fiecare în parte, prin gestul nostru, 
oricât de mic ar fi, sau ar părea c-ar fi, construim 
ceva, ca într-un puzzle. Mărturisesc că asta 
m-a și atras la Fundația Vodafone România, 
acest voluntariat entuziast și faptul că o 
lume diversă, ca preocupări și generații, își 
dăruiește inclusiv timpul, un alt fel de donație, 
una neprețuită. De când am fost cooptată 
în echipa Fundației, am împărtășit constant 
dorința de implicare și ne-am mobilizat 
pentru a face bine, cu multă răbdare, pasiune 
și perseverență, indiferent de 
complexitatea provocărilor.

Condelina	Kilikidis
Membru în consiliul de administrație al 
Fundației Vodafone România.

au fost timpuri extrem de dificile pentru 
copiii abandonați din România. Fiind o fire 
empatică, am căutat proiecte care să 
răspundă cerințelor mele de a-i ajuta, 
iar Fundația Vodafone România mi-a 
demonstrat că este locul în care pot 
ajuta copiii defavorizați, exact așa cum 
îmi doresc. Au fost ani minunați, plini 
de satisfacții și lecții învățate prin toate 
proiectele demarate împreună.

Ioana	mihăilescu
Membru în consiliul de administrație al 
Fundației Vodafone România.
Director Customer Operations, Vodafone România.

Fundația Vodafone România își propune 
să atragă voluntarii, oamenii obișnuiți 
care vor să se implice, știind că pot face 
o diferență în societatea de azi. Nevoile 
sunt multe și diverse, dar prin mobilizare 
colectivă și prin utilizarea tehnologiei, avem 
speranța că putem schimba România de azi. 

livia	Dumitrescu
Membru în consiliul de administrație al 
Fundației Vodafone România.
Director Legal and External Affairs, Vodafone România

Ne aflăm într-un moment important pentru 
construirea unei societăți mai reziliente și 
mai incluzive. Trebuie să acționăm rapid și cu 
determinare, lucru pe care îl fac alături de Fundația 
Vodafone România în contextul actual, când criza 
COVID-19 ne-a arătat cât de vitale sunt serviciile 
noastre. La Vodafone România am conștientizat 
imediat că misiunea noastră este mai mult ca 
oricând să-i menținem pe toți românii conectați.

angela	Galeța
Director al Fundaţiei Vodafone România, membru 
în consiliul de administrație al Fundației Vodafone 
România.

Trebuie să acționăm pentru construirea 
unei societăți mai bune, care să răspundă 
nevoilor celor mai puțin norocoși. Noi, cei 
de la Fundația Vodafone România, credem 
în conectivitate. Știm că atâta timp cât există 
conectivitate, până și cele mai presante 
probleme din lume pot fi abordate. Alegem 
să investim în dezvoltarea comunităților 
defavorizate din România. Ne bazăm pe 
oamenii care vor să ajute și ne concentrăm pe 
provocări care aduc binele prin tehnologie. 
Vrem ca, până în 2025, să îmbunătățim viața 
a 400 de milioane de persoane, alături de 
celelalte fundații Vodafone din întreaga lume. 
Doar împreună reușim să schimbăm ceva.. 



Ce facem în 2020:
Școala din valiză

DreamLab

Mentoria Social

Connecting for Good

Bright Sky RO

Modernizarea secțiilor de terapie intensivă neonatală


